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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 14-08-2024 in de Stuifakkers te Rockanje.  

Aanwezig: Ferry den Hoed (voorziIer), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Nely van de Kolk (notulist), Leen Klok (lid), Maarten-Jan de 
Koning (lid), Frits van Luxemburg (lid) en Ron de Wit. 

Afwezig met kennisgeving: Frank van Rongen (lid) 

1. Opening 
Ferry opent om 20:00 uur de vergadering en heet Ron welkom. Ron woont deze vergadering bij om te 
ondervinden of het hem wat lijkt om lid van de Dorpsraad te worden. 
Frits deelt mee, dat hij zich om fysieke redenen terugtrekt als lid van de Dorpsraad. Hij vindt het fijn, 
dat hij deel heeW mogen uitmaken van de Dorpsraad en hij blijW ons zeker volgen. Frits heeW zich 
vanaf de oprichXng van de Dorpsraad eerst als voorziIer, later als lid verdienstelijk gemaakt. Nadat 
Frits hiervoor door een ieder is bedankt en hem alle goeds wordt toegewenst, verlaat Frits de 
vergadering.  

Hierna stelt Ron zich voor en daarna volgt een voorstelrondje door de aanwezige leden. Als Ron 
kenbaar maakt om lid te willen worden, vindt er nog een nader kennismakingsgesprek plaats met 2 
leden van de Dorpsraad (Jan en René). 

Nely deelt mee, dat zij volgens het rooster in oktober aWreedt en zich niet herkiesbaar stelt. Zij vindt 
het jammer, dat het vaak dezelfde leden zijn, die het operaXonele werk doen. Die mening wordt ook 
door René gedeeld en na enige discussie over de hoeveelheid werk is de conclusie, dat meer leden 
welkom zijn en er afspraken gemaakt moeten worden over de verdeling van de werkzaamheden.  

2.a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 19 juni 2024 
Na een ontkennend antwoord op de vraag van Leen of er al een reacXe op het mobiliteitsplan is 
gekomen, wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.b. Ac>epuntenlijst 
De acXepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld: 
Punt 183: ReacXe van de gemeente over het onderhoud troIoirs is ontvangen en bij de agenda 
gevoegd. Er is op dit moment geen meerjarenplanning voor het onderhoud en er wordt uitdrukkelijk 
gevraagd om (méér) gebruik te maken van het Meldportaal Openbare Ruimte. 

Punt 185: Het rapport rollatorvriendelijk Rockanje wordt bij punt 4 van de agenda behandeld. 

Punt 188: René heeW een mail gestuurd voor een bezoek aan Tintestein en ’t Dijckhuis in Vierpolders 
en wacht nog op een reacXe. 

Punt 189: De strandboulevard wordt bij punt 3 van de agenda behandeld. 

Punt 190: De schouw over het onderhoud van troIoirs wordt bij punt 11 van de agenda behandeld  

De punten 60, 188 en 190 blijven staan, de overige acXepunten zijn afgehandeld. 
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3. Lopende zaken ter informa>e  

Tussenbericht n.a.v. de brief van de dorpsraad over bouwen in Rockanje (Drenkeling)  
De gemeente heeW laten weten dat er over het antwoord bestuurlijke afstemming moet plaatsvinden 
en dat dit na het zomerreces zal gebeuren.  
 

Subsidie 2023  
De subsidie over 2023 is op basis van de verslaglegging vastgesteld op € 3.401,27. Dit komt overeen 
met het subsidiebedrag, dat inderXjd is aangevraagd. Aangezien in 2023 niet alle subsidie is besteed 
is er een reserve opgebouwd.  
 

Verordening dorps- en wijkraden 
De verordening Is met een unaniem genomen besluit vastgesteld door de gemeenteraad. Alleen zijn 
we er nog niet met een verordening, de afspraken moeten nog worden uitgewerkt, maar er is 
vertrouwen op het vervolg. 
 

Strandboulevard  
Ferry en René hebben gesproken met een medewerker van Kuiper Compagnons over de realisering 
van een strandboulevard van het centrum naar de eerste slag.                                         
René doet verslag van het gesprek en deelt mee, dat er twee dingen zijn afgesproken: Er volgt een 
voorstel voor de kleurstelling van straatmeubilair en gevels van winkels e.d. Oo volgt er een offerte 
voor de kosten die gemoeid zijn met een plan voor de herinrichXng van de route tussen het centrum 
en de 1e slag.  
 
4. Rapport rolstoel- en rollatorvriendelijk Rockanje  
Op 11 juli hebben Leen, Nely en René een gesprek gehad met de gemeente over het Rapport rolstoel- 
en rollatorvriendelijk Rockanje. Het gesprek is van beide zijden als posiXef ervaren en er is toegezegd 
dat er wat punten worden aangepakt. Het bord bij de apotheek is inmiddels verplaatst. De 
Hoogvlietlaan is recent aangepakt en de gemeente geeW aan, dat bij een volgende herinrichXng, die 
voldoet aan de voorwaarden voor een reconstrucXe dit soort hoogteverschillen worden 
meegenomen. We besluiten, dat we de te steile op -en afriIen aan de Hoogvlietlaan onder de 
aandacht houden. 
Er werd wel weer benadrukt, dat veel meldingen eigenlijk via het Meldportaal moeten lopen 
hIps://www.voorneaanzee.nl/melding-openbare-ruimte  

Leen vraagt of de toegezegde lijst met hotspots voor het onderhoudsniveau al is ontvangen. Hierop 
wordt ontkennend geantwoord. 

5. Hoekseveer  
De VeerpontencoaliXe heeW ons enkele vragen gesteld. Enkele daarvan konden direct worden 
beantwoord, maar de volgende vragen staan nog open: 
Op de vraag of de dorpsraad kon zeggen in hoeverre de bewoners van Rockanje ook gehecht zijn aan 
het voortbestaan van het Hoekseveer, kunnen wij geen antwoord geven. 
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Op de vraag of de dorpsraad een bijdrage wil leveren aan een vervolgbrief aan diverse instanXes voor 
behoud van het veer wordt besloten, dat we meedoen en de conceptbrief tegemoet zien. We kunnen 
het dan ook via FB delen. 

6. Ruimte voor defensie  
Begin dit jaar is een informaXebijeenkomst geweest over nieuw oefengebied voor defensie. Voorne-
PuIen bleek ook in de toekomst in beeld als laagvlieggebied en op de Maasvlakte moest amfibisch 
oefengebied worden gerealiseerd. N.a.v. de plannen konden zienswijzen worden ingediend. Inmiddels 
zijn alle reacXes op de zienswijzen gebundeld in een Nota van Antwoord en hieruit blijkt dat de 
plannen zijn aangepast. Niet de Maasvlakte, maar het ‘Voornes Duin’ en de ‘Duinen van Goeree & 
Kwade Hoek’ worden nu als locaXe genoemd. In juni jl. is overigens een informaXebijeenkomst over 
één en ander geweest in RoIerdam. Daar was niemand uit Voorne-PuIen bij aanwezig. Uit een 
filmpje blijkt dat de organisaXe daarover verbaasd was.  
Natuurvereniging Hollandse Delta heeW tot op heden als enige gereageerd op deze kwesXe en dat is 
ook breed gedeeld via sociale media.  

Inmiddels zijn aan wethouder Schop en het Ministerie van Defensie enkele vragen gesteld, met het 
doel inzicht te krijgen in de impact van de oefeningen op het gebied.  

Besloten wordt om een brief aan het gemeentebestuur te sturen, waarin we reageren op het proces 
waarin bewoners te kort zijn gedaan. Er is geen gelegenheid geweest om als bewoner een zienswijze 
in te dienen. Als er geen zienswijze is ingediend, wordt ook de mogelijkheid om bezwaar aan te 
tekenen, afgenomen. Bovendien is de voorlichXngsavond in juni niet gecommuniceerd.   

7. Vraag inwoner Rockanje 
Vanwege overlast wordt onder andere gevraagd waarom het pannaveld open en bloot aan de 
openbare weg is geplaatst. Volgens de vraagsteller zou dit beter kunnen en zou verplaatsing naar de 
achterzijde van de school, tegenover de plusmarkt bij het grote parkeerterrein tot ieders 
tevredenheid leiden. Want hierdoor heeW de school er toezicht op en kan het op slot zodra de school 
gesloten wordt.   
Ferry gaat in gesprek met de inwoner. 

8. Uitbreiding stallen Molendijk 
De vergunning voor de uitbreiding is verleend. Voor zover bekend heeW één omwonende bezwaar 
aangetekend. Ook Leen heeW op persoonlijke Xtel bezwaar aangetekend. Als Dorpsraad kunnen wij 
geen bezwaar indienen.  
 
9. Uitnodigingen   
Uitnodiging gemeente Voorne aan Zee: “Hierbij ontvangt u een uitnodiging voor een gesprek over de 
projecten die we in de 2024 gaan voorbereiden en in 2025 willen gaan uitvoeren. De projecten die we 
willen bespreken zijn:  
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Anoppelen en herstraten Jupiterlaan en omgeving  
Het doel van de herinrichXng van de Jupiterlaan en omgeving is om de wijk opnieuw in te richten met 
inspraak van de bewoners en het regenwater af te koppelen van het vuilwaterriool stelsel. We gaan 
bij het herstraten zoveel mogelijk gebruik maken van dezelfde bestraXngsmaterialen.  
 
Anoppelen en reconstrueren Middeldijk  
De Middeldijk is de toegangsweg naar het centrum van Rockanje vanuit de provinciale toegangsweg 
de Strandweg. Voor een veilig gebruik is de Middeldijk te smal, waardoor passerend verkeer vaak 
moet wachten of via de berm rijdt. Het doel van de reconstrucXe van de Middeldijk is om de 
asfaltrijbaan te verbreden tot 6 meter, het profiel te verbeteren en de Middeldijk duurzaam veilig in 
te richten.  
De uitnodiging wordt eind augustus verwacht en die wachten wij af. Waarschijnlijk zullen Leen, Nely 
en René op de uitnodiging ingaan. 

10. Concept nieuwsbrief  
Als onderwerp in de nieuwsbrief wordt het plaatsen van de bankjes gemist. Verder kan iedereen zich 
vinden met de inhoud van de nieuwsbrief. De bedoeling is om de nieuwsbrief na aanvulling en een 
tekstwijziging aankomende week te verzenden.  
 
11. Overige onderwerpen / rondvraag  

Onderwerpen voor de komende periode:  

-Uitvoeren schouw:  

Dhr. Schop stelde voor om een schouw te houden, maar de gemeente wil het liever niet, omdat deze 
meldingen via het Meldpunt moeten lopen. Het besluit voor nu is om te wachten op het 
onderhoudsplan en de schouw een half jaar te parkeren.  

-Organiseren avond met verenigingen:  
Het idee is om in de Merel in gesprek te gaan met niet alleen de verenigingen, die gebruik maken van 
de Merel, maar ook met verenigingen, die er geen gebruik van maken vanwege de hoge kosten en om 
sXchXng Push uit te nodigen. De avond zou er dan als volgt kunnen uitzien: een inleiding door 
SXchXng Push en daarna in gesprek gaan met de verenigingen. Voordat we de avond organiseren, 
willen we eerst ideeën hebben opgedaan van de rondgang bij de dorpshuizen. 
 
- Bewonersbijeenkomst eind van het jaar:   
De bedoeling is om de bijeenkomst op 16 december te houden. Één van de onderwerpen zou de 
verzanding kunnen zijn, waarvoor we dan wethouder Van Orselen kunnen uitnodigen. 
 

12. Volgende vergadering /slui>ng 
Na afspraken gemaakt te hebben over de volgende vergaderingen verlaat Maarten-Jan om 22:00 uur 
de vergadering. 
 

De volgende vergaderingen zullen op 2 oktober, 30 oktober en 4 december zijn.  
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Hierna bespreken we nog de mail van Leen over het ontbreken van een EHBO-vlag en een telefoon, 
een niet werkende AED, de staat van het sanitair, betere handhaving en nog wat punten, die hij heeW 
verzameld na een gesprek met een vrijwilliger op de EHBO-post op de 2e slag. Besloten wordt, om 
wethouder Robert van der Kooi uit te nodigen voor een werkbezoek en dat bezoek niet te beperken 
tot de 2e slag, maar ook de 1e slag mee te nemen in het verhaal. 

Om 22:15 sluit Ferry sluit onder dankzegging aan de leden de vergadering. 

 


